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Lokal: Tumultet, Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning 

 

Sekreterare: 

 

 ___________________________ 

Johanna Granevik 

 

 

Justerare: 

 

 

_________________________  ___________________________   

Donald Monvall                            Gunilla Carlén 
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§ 1  Mötet öppnas  

Donald Monvall hälsar välkommen och förklarar mötet 

öppnat.  

 

§ 2   Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

 

§ 3  Val av justerare av dagens protokoll  

Donald Monvall och Gunilla Carlén justerar dagens protokoll 

tisdagen den 31 mars klockan 16.00. 

 

§ 4  Protokoll från föregående möte 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 5 Val av representant till stadsdelens brottsförebyggande 

råd 

 Rådet utser Ulla Anjou till pensionärsrådets representant.  

 

§ 6  Inför stadsdelsnämndens sammanträde  

den 9 april 2015 

 

 Ärende 3 b-c. Medborgarförslag.    

Rådet har tagit del av ärendena. 

 

 Ärende 3 d. Mötesplats för ungdomar efter skolan. 

Rådet har tagit del av ärendet och önskar att det 

handläggs skyndsamt.     

 

 Ärende 3 e-f. Medborgarförslag. 

Rådet har tagit del av ärendena.   

 

 Ärende 5. Underlag för budget 2016 med inriktning 

2017 och 2018. 

Rådet framför följande yttrande: 

”Ärendet blev lagt på bordet varför pensionärsrådet inte 

tar ställning till förslaget. Dessutom saknas den 

ekonomiska redovisningen. Pensionärsrådet är 

dessutom tveksamt till Swecos prognoser. Vi 

understryker behovet av en uppföljning av Swecos 

tidigare prognoser.” 

 

Ingrid Friberg informerar om Underlag för budget 2016 

med inriktning 2017 och 2018. 
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Rådet frågar om det finns några planer för att åter 

öppna Friskvårdscentrum som höll till på Hässelgården. 

Ingrid svarar att det inte gör det i dagsläget.  

 

Rådet frågar om det finns några planer på att starta 

något arbete kring förebyggande verksamhet för äldre 

tillsammans med landstinget, exempelvis vårdcentralen 

i Hässelby gård. Ingrid svarar att det inte finns några 

planer för det men tar med sig frågan.  

 

Rådet anser att friskvård för äldre bör nämnas i 

Underlag för budget 2016 med inriktning 2017 och 

2018. Ingrid svarar att förvaltningen har skrivit om det i 

ett stycke på sidan 10 där det bland annat står om 

fysiska aktiviteter på förvaltningens öppna mötesplatser.  

    

 Ärende 6a.Tillagningskök vid Koppargårdens vård- och 

omsorgsboende.   

Rådet tycker att förslaget är bra, ärendet läggs till 

handlingarna. 

 

 Ärende 7-8. Remisser och yttranden.  

Rådet framför följande yttrande: 

”Pensionärsrådet vill understryka att nya 

bostadsområden i stadsdelen kräver en väl fungerande 

kollektivtrafik, framförallt gäller detta Hässelby villastad. 

Pensionärsrådet har tidigare krävt att flexbussen ska 

byggas ut, dessutom ska busstrafiken till Hässelby 

villastad knytas till tunnelbanans ankomst- och 

avgångstider vid Vällingby. Antalet parkeringsplatser är 

inte anpassat till nuvarande bilinnehav bland de 

boende. Det är dessutom viktigt att 

cykelparkeringsplatser finns vid varje bostadsområde 

och affärscentrum så att behoven täcks. Vi anser även 

att behovet av boenden för äldre borde tas i beaktande 

vid varje nytt bostadsprojekt.” 

 

 Ärende 9. Ökade barngrupper i förskolan.  

Ärendet läggs till handlingarna. 

 

 Ärende 10. Utrymme för bilpooler i Hässelby-Vällingby 

stadsdel.  

Rådet har tagit del av ärendet. 
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§ 7  Inkomna handlingar 

Protokoll nr 3 från Kommunstyrelsens pensionärsråd läggs 

till handlingarna. 

 

§ 8  Information från stadsdelsförvaltningen 

Kvarvarande fråga från förra sammanträdet:  

 Planeras för någon palliativ enhet i stadsdelen? 

Ingrid Friberg svarar att det inte är aktuellt här i stadsdelen. 

Serafens vård- och omsorgsboende på Kungsholmen har 

en palliativ enhet som vänder sig till hela staden.  

Ingrid informerar dessutom om att: 

- det är svårt att rekrytera sjuksköterskor till enheterna 

- beställarenheten inom äldreomsorgen har ett fortsatt  

underskott. De kommunala vård- och omsorgsboendena 

har budget i balans. 

 

§ 9 Rapport från förtroenderåd 

Inget att rapportera från förtroenderåden.  

 

§ 10 Övriga frågor 

 Rådet undrar när nämndens ordförande besöker rådet. 

  

§ 11 Nästa möte 

Nästa sammanträde äger rum den 11 maj 2015. 

 

§ 12  Mötet avslutas 

Ordförande avslutar mötet. 


